
PROTOKÓŁ nr 93 

 

Z posiedzenia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie w Krakowie odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu 03.07.2023 roku o godz. 1800. 

 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady Komisji otwarła przewodnicząca Komisji p. Katarzyna Frankiewicz.  

Przewodnicząca na podstawie listy obecności stwierdziła quorum i prawomocność obrad Komisji. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad . 

-dopisano punkty: 

 3.12. Wnioski mieszkańców do programu BIS. 

 3.13. FDELITA projekt architektoniczno-budowlany pismo z dn. 26.06.2023r.-projekt pn.: Rozbudowa sieci 

oświetlenia na ul. Łuczanowickiej. 

Komisja jednogłośnie przyjęła rozszerzony porządek obrad 

 

Ad.3. Sprawy bieżące:  

ad.3.1 Pismo z dn. 14.06.2023r. Firma Rodium dot. uzyskania opinii w sprawie planowanej budowy obiektu 

służby zdrowia przy ul. G. Morcinka. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, J. Wójcik, Z. Rajski, A. Dziedzic, L. Zaleński, S. Stroński. 

Komisja po zapoznaniu się z tematem oraz z uwzględnieniem opinii radnego z okręgu Leszka Zaleńskiego,  

pozytywnie opiniuje wniosek firmy Rodium z dn. 14.06.2023r. dla zlokalizowania budynku 

 z uwagą:  

- budynek tylko i wyłącznie pod kątem świadczenia usług medycznych. 

Na bazie pozytywnej opinii komisji powstanie uchwała zarządu. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

ad.3.2 mail p. Marcina Faron z dn. 19.06.2023r. dot. opinii do projektu rozbudowy skrzyżowania ul. G. 

Morcinka i ul. Kantorowickiej w zakresie budowy chodnika. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, J. Wójcik, Z. Rajski, A. Dziedzic, L. Zaleński, S. Stroński. 

Komisja po zapoznaniu się z tematem oraz uwzględniając opinię radnego z okręgu Leszka Zaleńskiego 

opiniuje pozytywnie. 

Na bazie pozytywnej opinii komisji powstanie uchwała zarządu. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

ad.3.3. pismo ROD ,,Relaks” z dn. 20.06.2023r. dot. remontu drogi dojazdowej.  

 Głos zabrali: K. Frankiewicz, Z. Gawłowski,  J. Wójcik, Z. Rajski, A. Dziedzic. 

Informacja dotycząca podjętej uchwały R. Dz. XVII z dn. 25 maja 2023  w paragrafie 1 punkt 5 w tej sprawie 

zostanie przesłana wnioskodawcy. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

ad.3.4 . DW.5300.17.27.2023 z dn. 07.06.2023r. dot. domontowania lamp przy ul. Węgrzynowickiej. 

 Głos zabrali: K. Frankiewicz, A. Dziedzic, Z. Rajski. 

Pismo kierujemy do teczki ,,Potrzeby Dz. XVII –oświetlenie” 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

ad.3.5 Notatka służbowa z dn. 19.06.2023r. dot. dz. 75/12, obr. 12 NH 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

ad.3.6 mail ZDMK z dn. 26.06.2023r. w spr. rozbudowy ul. Łuczanowickiej (od ul. Lubockiej). 

Głos zabrali K. Frankiewicz, Z. Rajski, J. Wójcik, A. Dziedzic, L. Zaleński. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

                                    

 

                                      



 

ad.3.7. DW.5300.17.29.2023 z dn. 23.05. 2023r. w dot. Uchwały w spr. Remontu ul. Czerwonego Kapturka. 

Głos zabrali K. Frankiewicz, Z. Rajski, J. Wójcik, Z. Gawłowski, A. Dziedzic, L. Zaleński. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

                                                                    

ad.3.8. AU-02-6.6733.68.2023.DPO z dn. 21.06.2023r. dot. opinii „Przebudowa i budowa rurociągu tłocznego 

sieci kanalizacji sanitarnej…w ul. Mistrzejowickiej i G. Morcinka. 

Głos zabrali : K. Frankiewicz, Z. Rajski, J. Wójcik, L. Zaleński, A. Dziedzic. 

Uwzględniając opinię radnego z okręgu Leszka Zaleńskiego, komisja opiniuje pozytywnie  

z uwagą: 

-w czasie wykonywanych prac budowlanych należy utrzymać przejezdność drogi.  

W związku z krótkim terminem na odpowiedź, komisja ceduje podjęcie uchwały na Zarząd. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

ad.3.9. Opinii do projektu uchwały Zarządu w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XVII na rok 2024  

Głos zabrali : K. Frankiewicz, A. Dziedzic, J. Wójcik, L. Zaleński. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

ad.3.10. Opinii do projektu uchwały Zarządu w sprawie wniosków do Wieloletniej Prognozy Finansowej i 

Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych na terenie Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie 

do realizacji w latach 2023 – 2025.  

Głos zabrali : K. Frankiewicz, Z. Rajski, J. Wójcik, L. Zaleński, A. Dziedzic, S. Adamczyk. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

ad.3.11. Opinii do projektu uchwały Zarządu w sprawie korekty na zadaniach Dzielnicy XVII na rok 2023. 

Głos zabrali : K. Frankiewicz, Z. Rajski, J. Wójcik, L. Zaleński, A. Dziedzic, S. Adamczyk, Z. Gawłowski. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

ad.3.12. Wnioski mieszkańców do programu BIS. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, J. Wójcik, Z. Rajski. 

Komisja po pozytywnym zaopiniowaniu prześle wnioski do: Wodociągi Miasta Krakowa.                

Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

ad.3.13. Firma FDELITA projekt architektoniczno-budowlany, pismo z dn. 26.06.2023r.-projekt pn.: 

Rozbudowa sieci oświetlenia na ul. Łuczanowickiej. 

Głos zabrali : K. Frankiewicz, Z. Rajski, J. Wójcik, A. Dziedzic. 

Uwzględniając opinię radnej z okręgu Katarzyny Frankiewicz, komisja opiniuje pozytywnie cedując podjęcie 

uchwały na Zarząd. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

Ad.4. Oświadczenia i komunikaty: 

S. Stroński wnioskuje o przegląd lamp oświetleniowych oraz znaków drogowych pod kątem ograniczeń 

widoczności wynikających z przerośniętej roślinności – zostaną skierowane pisma do ZDMK (inspektor Gaber 

oraz Strójwąs). 

 

Ad.5. Zamknięcie posiedzenia. 

Termin następnego posiedzenia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Dzielnicy ustalono 

na dzień 21.08.2023r. 

Na tym posiedzenie Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej zakończono o godz.19.40 

 

 
        Protokołowała                                                                                

  Katarzyna Frankiewicz 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

 

 

Katarzyna Frankiewicz 


